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MORGEN IN VENLOHet Meedenkteam 
denkt ook tegen
Het Meedenkteam is in 2020 gestart. Sinds 2023 is 
het team onderdeel van het Bewonersnetwerk  
Venlo-Zuid. Het team bestaat uit actieve bewoners die 
buren informeren over het warmtenet. De teamleden 
zijn vaak zelf al bezig met het verduurzamen van hun 
woning en helpen graag.

Iedereen heeft natuurlijk een eigen mening 
over het warmtenet. Ook de verschillende leden 
van het Meedenkteam. Als groep hebben ze 
een onafhankelijke rol. Dit betekent dat ze niet bij 
de gemeente horen. Ze hebben wel contact met 
de gemeente om de belangen van de wijk te delen. 
Maar ze zijn geen onderdeel van de gemeente.

Het is mooi om te zien dat er een groep bewoners 
is die zich zo inzet als het Meedenkteam. Wil je ook 
meepraten over het warmtenet? Dan ben je welkom 
om je aan te melden of een vergadering bij te wonen.  
Het Meedenkteam staat ook voor jouw stem.

DE VRAAG VAN ... 

Angelique: “Waar komt 
het warmtenet precies?” 

Lees verder voor het antwoord

Heb je vragen of wil je meer weten? 
Stuur een e-mail naar  
duurzaambnvz@gmail.com.  
Het Meedenkteam gaat graag met je in gesprek. 

Over de onafhankelijke rol van  
deze actieve groep bewoners

Wist je dat... een warmtenet ook wel stadsverwarming wordt genoemd? Stadsverwarming is 
een manier om huizen samen te verwarmen. Zonder gas te gebruiken. Stadsverwarming is 
vooral geschikt voor (grote) steden waar veel woningen of gebouwen dicht bij elkaar staan, 
zoals in Hagerhof-Oost, -West, Sinselveld en Krekelveld. Het is ook goed om de warmte zo 
dicht mogelijk bij de bron, in dit geval de Maas, te gebruiken. Zo gaat er minder warmte 
verloren tijdens het transport. 



Blik op de wijk

Gemeenteraad keurt het plan goed om 
te zoeken naar een geschikt bedrijf voor 
de aanleg van het warmtenet 

De Warmste Maand: een maand vol 
activiteiten voor bewoners over het 
warmtenet 

HIER STAAN WE NU
De gemeente kiest een bedrijf, het 
bedrijf maakt een technisch plan 
voor de aanleg van het warmtenet

Het bedrijf start met de 
aanleg van het warmtenet 

Daarna volgen 
Sinselveld en 
Krekelveld

Op zoek naar een geschikt bedrijf dat 
het warmtenet kan aanleggen 

De gemeente gaat in gesprek met een 
bedrijf dat het warmtenet mogelijk 
kan aanleggen: Linthorst Energy.  
Het Meedenkteam wordt betrokken

Het bedrijf doet bewoners een 
aanbod om aan te sluiten 

Het warmtenet werkt in Hagerhof-Oost 
en Hagerhof-West 

Voorjaar 2023 Najaar 2023 Januari 2024 Begin 2024 Medio 2024 Eind 2025 2026 2030

Blik op  
het project

Maak kennis met  
projectleider Mark Huson
De projectleider van het warmtenet is 
Mark Huson. Mark werkt bij de gemeente 
Venlo en leidt sinds 2021 het project in 
goede banen. 

Wat doet Mark?  

“Als projectleider maak ik een plan. Ik zorg ervoor 
dat de uitvoering van het plan goed verloopt. Ik voer 
gesprekken met het bedrijf dat het warmtenet kan 
aanleggen. En ik praat daarnaast met verschillende 
groepen mensen die belangrijk zijn voor het project. 
Denk aan partners zoals verhuurder Woonwenz, 
het ziekenhuis, de scholen in de buurt en de 
gemeenteraad. Natuurlijk spreek ik ook met bewoners 
over hun zorgen of wensen. Er komt dus veel bij mijn rol 
als projectleider kijken.”

Over het besluit van de gemeente

“De gemeente heeft besloten samen te werken met 
Linthorst Energy uit Apeldoorn. Linthorst is een 
bedrijf dat duurzame, technische oplossingen bedenkt 
en maakt om huizen te verwarmen. Zij maken ook 
warmtenetten. Linthorst voldoet aan de eisen van 
de gemeente. Zij gaan de komende tijd het warmtenet 
ontwerpen voor de wijken Hagerhof-Oost, Hagerhof-
West, Sinselveld en Krekelveld. Dit werk duurt tot zeker 
eind 2025.”

Waarom is een warmtenet hier een goed idee?

“Ik lees in het nieuws dat het aanleggen van 
een warmtenet moeilijk kan zijn en niet overal lukt. 
Dat heb je vast ook wel eens gelezen. Waarom ik 
denk dat het hier een goed idee is? Omdat we goede 
afspraken hebben gemaakt met Linthorst over wie 
eigenaar is en wordt van het warmtenet. De gemeente 
wil uiterlijk binnen 10 jaar eigenaar worden van het 
warmtenet. Ik heb daarnaast vertrouwen in de techniek 
die Linthorst gebruikt. In de volgende nieuwsbrief 
vertellen we daar meer over.”

Heb je vragen aan Mark?
“Ik snap dat je als bewoner vragen hebt.  
Stel die vragen gerust aan mij. Stuur een e-mail 
naar morgeninvenlo@venlo.nl, dan  
beantwoord ik ze graag.”

MARK HUSON

Antonius: “Ik woon in Hagerhof-Oost en ik vind 
het warmtenet een goed idee. Ik zou mijn huis graag 
aansluiten. Het duurt wel nog lang totdat het wordt 

2028

Ik doe mee omdat...

De vraag van Angelique:

“Waar komt het warmtenet precies?”

aangelegd. De vraag is of dat ik ga halen, want ik 
ben al op leeftijd. Maar ik hoop wel dat ik het nog 
mee mag maken.”

Antwoord van 
het projectteam:

“Het warmtenet komt in  
Hagerhof-Oost, Hagerhof- 
West, Sinselveld en Krekelveld. 
Deze wijken zijn onderdeel van 
Venlo-Zuid. Niet iedereen 
weet waar bijvoorbeeld 
Hagerhof-Oost begint en 
Hagerhof-West stopt. Daarom 
delen we het kaartje hiernaast 
waarop het gebied staat.”

Weet je niet zeker of jouw straat in het gebied valt? 

Stuur dan een e-mail naar morgeninvenlo@venlo.nl. 
We kijken graag even met je mee.


